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Göteborg 400+ På Göteborgs framtidsseminarium nummer 1 tar Nicke Rydgren på Projektengagemang tag i den stora frågan om våra
liv i Göteborg år 2050.

Nicke Rydgren är strategi- och affärsutvecklingschef på Projektengagemang som har<br /> undersökt hur människor ser på framtiden. Hur lever vi våra liv
år 2050 och hur ser staden ut då? Vilka är de stora skillnaderna jämfört med i dag? Kommer bilismen att försvinna från städerna? Kommer luftburna drönare
att ta över? Och hur tar en långsiktig fastighetsägare in detta i sina tankar i dag?<br /> <br /> Göteborg 400+ är ett renodlat framtidsseminarium som
Göteborg från stadens 400-årsjubileum 2021 och framåt. De flesta av de tyngsta fastighetsprofilerna i Göteborg – som Erik Selin, Hans Wallenstam,
Mariette Hilmersson, Björn Siesjö och P-G Persson medverkar på seminariet och presenterar sina viktigaste tankar om framtidens Göteborg. Dessutom
medverkar bland andra Oscarsregissören Ruben Östlund, som delar med sig av sina tankar om social hållbarhet i stadsplaneringen.<br /> <br /> Seminariet
äger rum på Elite Park Avenue den 30 maj. Du ser programmet <a target="_blank" href="http://www.fastighetssverige.se/400+/program">här</a> och du
anmäler dig <a target="_blank" href="http://www.fastighetssverige.se/400+/anmalan">här</a>.<br />

- Nicklas Tollesson
nicklas@fastighetssverige.se
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